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Vaikutusten arviointi Oulussa?

• Not available? (Data not available)

• Not applicable? (Does not make sense?)



Tarvitaanko vaikutusten arviointia?

• Vaikutuksia on jo arvioitu eri maissa, eri kaupungeissa

• Tulokset samansuuntaisia, vaikutukset harvemmin negatiivisia

• Pitääkö kävelyn ja pyöräilyn hyötyjen olemassaoloa jotenkin 
todistaa?



Entäs henkilöautoliikenteen vaikutukset?

• Taloudelliset vaikutukset?

• Terveysvaikutukset?

• Ympäristö...

• Melu...

• Viihtyisyys...



Oulussa pitkä historia pyöräilykaupunkina

• Ensimmäiset oikeat päätökset tehty jo 1960-luvulla

• 1970-1980 –luvulla investoitu kävelyn ja pyöräilyn infraan

• 2010-luvulla jatkettu määrätietoista infran kehittämistä

• Talvikunnossapitoa kehitetty 1990-luvulta alkaen

• Pyöräliikenteen erillisinvestoinnit Oulussa:
• 2016: 250 000 €
• 2017: 400 000 €
• 2018: 800 000 €
• 2019: 2 500 000 €
• 2020: 3 000 000 €
• 2021: 3 500 000 €
• 2022e: 4 000 000 €



Investointien vaikutukset näkyvät viiveellä

• Autoliikenne- ja raideliikenneinvestointeja arvioidaan 20-50v 
aikaikkunassa

• Miksi kävely- ja pyöräilyinvestointien vaikutuksia arvioidaan 
”muutaman vuoden” aikaikkunassa?



Onko kaikki hyödyt mitattavissa?



Onko kaikki hyödyt mitattavissa?

• Mikä on pyöräilyn vaikutus kaupungin imagoon? 



Kiitos


